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Rácz Norbert levezető elnök tisztelettel köszönti az ülésen megjelenteket. Az ülést

megnyitja. Megkéri a Népjóléti és Lakásügyi Bizottság (a továbbiakban: Bizottság)

elnökét Bognár Áron urat, hogy állapítsa meg a Bizottság határozatképességét és

bocsássa szavazásra a napirendi pont elfogadását.

Bognár Áron elnök tisztelettel köszönti az ülésen megjelenteket, a Bizottság tagjait
és a megjelent vendégeket, megállapítja, hogy a létszám 5 fő, ezért a Bizottság a mai

ülésén határozatképes.

Kérdezi a Bizottság tagjait, hogy elfogadják a meghívó szerint kiküldött napirendet?

Napirend elfogadása

A Bizottság a szavazásra bocsátott napirendet 5 igen egyhangú szavazattal elfogadja.

51/2025. (II. 19.) NLB határozat

A Népjóléti és Lakásügyi Bizottság 2025. február 19-i ülésének napirendjét az alábbi

szerint határozza meg:
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Nyílt ülés:

1. Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei

2025. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás szabályairól szóló

rendelet megalkotásának véleményezésére

Előterjesztő: Dr. Trippon Norbert polgármester

Elfogadva: 5 igen, egyhangú szavazattal

1.Napirendi pont

Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei

2025. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás szabályairól szóló

rendelet megalkotásának véleményezésére

Rácz Norbert levezető elnök elmondja, hogy valamennyi bizottság határozatképes

és valamennyien megszavazták a ,Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest

Önkormányzata és intézményei 2025. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás

szabályairól szóló rendelet megalkotásának véleményezésére" című napirendi pontot.

Megadja a szót a napirendi pont előterjesztőjének, dr. Trippon Norbert polgármester

úrnak.

dr. Trippon Norbert polgármester köszönti a bizottsági elnököket, a bizottságok

tagjait, Jegyző Asszonyt, a jelenlévő alpolgármestereket a mai ülésen.

Elmondja, hogy a 2025. évi költségvetésről tárgyalnak a mai napon és a minden éves

tradíciónak megfelelően a Pénzügyi és Költségvetési Bizottság ülését követően ezen

az összevont bizottsági ülésen is tájékoztatást kapnak a bizottságok, majd a holnapi

napon a Képviselő-testület a rendes ülésén tárgyalja többek közt a közösségi

költségvetési rendelettervezettel együtt. A teljesség igénye nélkül néhány

összefüggésre felhívja a figyelmet.

A költségvetés kiadási-bevételi főösszege 45,9 milliárd forint, ami a következőkből áll

össze. Az egyik nagyon fontos körülmény, ami az idei évi gazdálkodást valamilyen

szempontból determinálja: a szolidaritási adó. A szolidaritási adófizetési kötelezettség

2017. évben kezdődött, Újpesten 339 millió forinttal, ami a 2024. évben már 3 milliárd

795 millió forintra nőtt, az idén pedig már 4 milliárd 632 millió forint, ami 837 millió

forintos többletet jelent az Önkormányzat oldaláról, mint kiadás. Ezzel szemben a tény

az az, hogy az állami működési normatíva csak 630 millió forinttal emelkedett, tehát

nem fedezi a bevételi oldalon azt a kiadási többletet, amit a szolidaritási adó

változtatása okozott ebben az évben. Hozzáteszi, hogy nem csak ez okoz kiadási

növekedést minden évben egy önkormányzatnál, hanem természetesen és mondhatni

örömteli módon a bérnövekedések is. Ebben az évben a pedagógusok bérét 21 970-kal

kell emelni, amit örömmel tesznek meg. Pedagógusok szép számmal vannak az

óvodáinkban, ahol az állományból 273 fő pedagógus van és több mint 40 fő pedagógus

van a bölcsődei állományunkban is. Azt azért hozzáteszi, hogy a tavalyi évben 216

pedagógust finanszírozott az állam az óvodai szektorban, miközben 273 pedagógus

van, tehát a pedagógusoknak az egész éves bértömegét sem finanszírozza teljes

egészében az állam. — Részben a minimálbér emelésből, részben a garantált

bérminimum emelésből adódó növekedést vezették át. A dolgozók nagyon jelentős

részét nem érinti a minimálbér és a garantált bérminimum, de az érinti, hogy amikor
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alulról elindul felfelé a bér, akkor nem szeretnék hogy összetolódjon a bérskála, így

fölfele is ki szokták korrigálni 22800.- Ft-tal, ebből az következik, hogy a pedagógus

kollegákat leszámítva nagyjából 5 96-os plusz-mínusz bérnövekmény jelenik meg a

gazdasági intézménynél és a hozzá tartozó intézményeknél, - óvodáknál,

bölcsődéknél, szociális intézménynél - és ez a nagyságrend jelenik meg a

Polgármesteri Hivatal esetében is. Ezzel kapcsolatban szerette volna még elmondani,

hogy mindennek van egy pénzügyi és költségvetési jelentősége is, ugyanis azt

számolta, hogy ha a gazdasági társaságainkat és a Polgármesteri Hivatalt nem veszik

figyelembe csak az intézményhálózatot, és ezeket a béremeléseket számszerűsítik,

akkor 791 millió forintos nagyságrendig jutunk el, ami azt jelenti, hogy semmilyen olyan

külső támogatása és fedezete enneka tételnek szintén nincs. Ezt ki kell gazdálkodni.

Ebből következik az, hogy egy relatíve alacsonyabb állami támogatási szinten az

Önkormányzat teljes kiadási főösszegén belül a közvetlen állami normatíva és a

különböző támogatások aránya visszaszűkül, az önkormányzati saját forrás igény

viszont kibővül. Jelenleg a működési kiadások 21 96-át finanszírozza az állam és 79

96-ot az Önkormányzat tesz bele. Ez a tavalyi évhez képest egy rosszabb arány, ezt

azért látni kell, mint egy objektív körülményt.

Az 1. számú mellékletből kiemel néhány olyan számot, ami összefüggését tekintve

fontos. Az állami támogatásokról már beszélt. Itt van egy nagyon nagy tételnövekedés,

95 millió forintról 4,5 milliárd forintra nőnek az egyéb működési célú támogatások.

Ennek a nagy növekedésnek egyetlen egy oka van, hogy az SZTK korábban nonprofit

Kft.-ként működött, most pedig már költségvetési szervként, tehát a NEAK támogatás,

amit az államtól kap, az jelenleg már az Önkormányzat költségvetésében és nem egy

gazdasági társaságnál jelenik meg, és amikor azt látják, hogy a személyi jellegű

kiadásink járulékok nélkül 9,5 milliárd forintról 15,1 milliárd forintra nőnek, akkor ezen

belül is a 4,5 milliárd forintos nagyságrend az SZTK miatt emelkedett. Ez egy olyan

strukturális változás, ami alapjában és nagyságrendileg változtat a költségvetés

főösszegén.

Fontosabb bevétel ezen túl a vagyoni típusú adó, illetve a saját adónemek —

építményadó, telekadó, kommunális adó — amelyek korrekcióját változó mértékben a

tavalyi évben decemberben elvégezték, tehát az ehhez szükséges módosításokat

elvégezték. A legnagyobb tétel a helyi adók tekintetében az iparűzési adó, ezt a

Fővároson keresztül kapja az Önkormányzat, tavaly is 15,8 milliárd forint volt az

irányszám, de 15,4 milliárd körül kaptak. Ebben az évben a fővárosi arányszám

ugyanúgy 15,8 milliárd, reméli, hogy ezt ugyanúgy meg fogják kapni. Lényegesen

kisebb tétel az idegenforgalmi adó.

Ahol jelentősen a bázisszámhoz képest többet terveztek, az a különféle bírság, a

szabálysértési pénz- és helyszíni bírság bevétel, amely 41 millióról 185 millióra

emelkedik, ezt szeretné aláhúzni, hogy ez nem valamilyen közpolitikai változás és egy

bírságolási program bevezetésének a jele, hanem egész egyszerűen a valós

tényekhez igazították a számokat.

A szolgáltatások ellenértékénél tavaly 344 millió forintot terveztek, most csak 155 millió

forint van betervezve, ennek egy oka van, hogy az Újpesti Rendezvény Kft.-hez került

ki az UP rendezvény tér üzemeltetése és azt lehet látni a költségvetésben, hogy emiatt

a Rendezvény Kft, - ami egy újonnan alapított cég - egy félmilliárd forintos

nagyságrendű támogatással megjelenik a költségvetésben, de a mi

költségvetésünkből már eltűnik bevételként az UP Rendezvény tér bevétele, viszont
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eltűnnek a rezsiköltségei és közüzemi számlái is, ami kb. 200 millió Ft nagyságrenddel

futnak, ezek mind bekerülnek a Rendezvény Kft.-hez, tehát itt ezért kisebb a bevétel.

Elmondja, hogy 1 milliárd Ft feletti nagyságrendben szerepelnek az ellátási díjak. Ez

rengeteg tételből tevődik össze — szülői étkezési befizetések, szociális intézménynél

is közel 200 millió Ft az éves bevétel, a szociális gondoskodásról szóló rendelet

alapján idősek ellátása, különféle ellátási formák, aminek van egy ellenértéke a

rendelet szerint, tehát ez ebből van. Számítanak 90 millió forint visszafizetésre az UTE

részéről. A tavalyi működési támogatást, számítanak rá, hogy idén visszafizetik. 1,8

milliárd likvid hitel szerepel a kiadási-bevételi oldalon, ez minden évben így van, a likvid

hitel éven belüli hitel, minden évben biztosítják, hogy legyen ilyen éven belüli hitelkeret,

tavalyi évben nem volt rá szükség és reméli, hogy nem lesz rá szükség ebben az

évben sem. Szerepeltetni viszont kell.

A költségvetés bevételi oldalát úgy tudják egyensúlyba hozni a kiadással, hogy az

előző évi maradványokat — részben kötelezettséggel vállalt terhelt maradvány,

részben pedig a szabad maradvány egy részét — ilyenkor szerepeltetni tudják. Hogy a

teljes maradvány mennyi, azt most nem tudja megmondani, azt majd a

mérlegbeszámolókor fogják elfogadni. Elmondja, hogyha kiindulunk a saját

kasszánkból, ha az ember a tartalékát rakja be előirányzatnak, az nem a legideálisabb,

tehát ilyenkor nagyon-nagyon feszesen kell dolgozni azon, hogy egy város ne élje fel

ezeket a maradványokat, tartalékokat egy vagy két év alatt.

A kiadási oldalról beszélt, itt jelentősen nőnek a bérek, a dologi jellegű kiadások, de a

tavalyi előirányzatokhoz képest a felhalmozási és felújítási előirányzat — tehát ha

valamit építünk, beruházunk, felújítunk - azok viszont a tavalyi évhez képest szerény

mértékben csökkennek, a jó hír az benne, hogy a tavalyelőttihez képest sokkal szebb

képet mutat, mert a tavalyi évben nagyon intenzív volt a felhalmozási, felújítási ráta

különböző okok folytán.

A felújításokról és beruházásokról néhány pontot megemlít, az utak felújítására és

építésére 510-80 millió forintot — tehát közel 600 millió forintot — terveznek. Ez a mai

árakhoz képest kevés, jóval többre lenne szükség. Szerinte ebben a városban

ideálisan minden évben 1-1,5 milliárd Ft kellene. Nyilván segítene, ha a gépjárműadót

nem vonják el annak idején negyed milliárd Ft/év nagyságrendben, de valójában

többre lenne szükség, ha a svájci színvonalat szeretnék hozni, akkor jóval többre.

Ennek ellenére mégis ez egy tetemes összeg, egy 600 millió forintos nagyságrend,

amit útfelújításra, építésre kívánnak fordítani. Nagyon bízik abban, hogy a Fővárosi

Önkormányzat döntést hoz abban, hogy a Pozsonyi-István út teljeskörű felújítását

elvégzi, ez egy 1,5 milliárd forintos nagyságrendű projekt és nagyon reméli, hogy a

Főváros ebben pozitív döntést hoz, mert akkor, ha Újpest egészét nézi, akkor a 1,5

milliárd Ft erre az évre értelmezhető összeg lenne, közelítene egy ideális

nagyságrendhez.

Elmondja, hogy van 10 millió forint — ez egy kisebb tétel — tervezés szinten a TOP

Egészséges Utcák pályázatra. Ennek keretében benyújtottak egy pályázatot 1 milliárd

Ft-os nagyságrendben a Szent István tér déli felére és a Kemény Gusztáv utcára.

A felújítás között és a beruházások között — a járdafelújítások is szerepelnek 102 millió

Ft-tal. Részben ehhez — a járdafelújításokhoz - kapcsolódnak a vízáteresztő burkolatok

létesítése, meglévő fahelyek megnagyobbítása, fasorok kezelése, stb. Ma már egy

járdafelújítás úgy néz ki, hogy hozzá kell nyúlni a legtöbb utcában a fasorokhoz is,

tehát ezeket egyben érdemes kezelni. Szeretné, ha több forrás lenne erre. Számos
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városüzemeltetési feladat mellett a - biodiverz ágyás, ivókutak telepítése, sportpálya

felújítás - valamennyi forrást szánnak térfigyelőkamera telepítésére, illetve a már

megrendelt trafiboxok mellett újabb trafiboxok felszerelésére is.

Egy nagyobb tételre hívja fel a figyelmet számos más tétel mellett. Van egy

közműépítés tervezés 248 millió Ft-tal betervezve, ez nincs nevesítve, ez azért ilyen

nagy nagyságrend, mert a Külső-Szilágyi úton az úgynevezett Íjászfelépítmény mellett

az Önkormányzat évek óta dolgozik azon, hogy az Önkormányzat és a Fővárosi

Önkormányzat tulajdonában lévő, a 14-es villamos vonala és a vasút közötti területre

közművet vigyenek be. Gyakorlatilag ivóvizet, csapadékvíz elvezető hálózatot,

szennyvízelvezető hálózatot, elektromos hálózatot, trafót, tűzivíz tározót kell kiépíteni,

meg az utat fölül szabályosan megépíteni. Ennek a munkálatai, tervezési folyamatai

folynak, ennek a fedezete 248 millió Ft-tal van most betervezve. Nem tudja pontosan,

hogy ez valójában mennyibe fog kerülni, ez majd a közbeszerzésnél fog kiderülni, de

úgy gondolja, hogy a fedezetet mindenképpen biztosítani kell ebben az előirányzatban.

Nyilvános közterületi wc-t tavaly két helyen telepítettek, egyelőre pozitívak a

tapasztalatok. Egyet biztosan szeretnének telepíteni a Szent István téren és már

előkészítés alatt van egy másik hely. Strukturális átalakítás miatt félreértésre adhat

okot az intézmények felújítása és beruházása, mert az egyik táblában 619 millió Ft-ról

234 millió Ft-ra csökkent, joggal vetődik fel a kérdés, hogy miért lett lenullázva az

óvodai, bölcsődei udvarok felújítása. Nem lett lenullázva, hanem minden egy kalapba

lett téve, ami azt jelenti, hogy megmaradt 234 millió Ft. Felújítási soron viszont a

beruházási táblában a Gazdasági Intézménynél 221 millió 800 ezerről 866 millióra

emelkedik az intézményfelújítási keret. Ez azt jelenti, hogy durván 1,1 milliárd Ft-ot

tudnak intézményi felújításra, beruházásra fordítani. Ez azért van széttördelve, mert a

pénzügyesek, számvitelesek szeretik széttördelni, hogy felújítás meg beruházás. Azt

szeretnék elérni, hogy ne pusztán kisebb-nagyobb korrekciós felújításokra kerüljön

sor, hanem ugyanúgy, mint a tavalyi évben tovább tudnak haladni néhány nagy

intézményen nyílászáró cserével, homlokzatfelújítás, tetőszigetelés programban, és

ne csak a kisebb felújítások legyenek benne, hanem jelentősebb, nagyobb felújítások

is benne legyenek, különösen azok, amelyek energetikai szempontból is jelentős tételt

jelentenek.

5. számú mellékletről néhány szó: Itt találhatóak a különféle önkormányzati cégek

támogatási előirányzatai, hogy miért ilyen összegűek ezek a támogatási előirányzatok,

annak meg van a maga oka. Az SZTK, mint nonprofit Kft. most már le van nullázva,

viszont megjelenik 535 millió Ft az UP Rendezvény Kft.-nél. Itt találhatóak ebben a

táblában azok a különféle támogatási sorok, amit egyházaknak, civil szervezetnek

biztosítunk, közjólétet ellátó szervezeteknek, háziorvosoknak pl. 50 millió Ft

rezsitámogatást. Támogatják az Állatmentő Ligát, a Twist Olivér Alapítványt,

Nephrocentrum Alapítványt. Szerepel még sporttámogatási alap, táboroztatás, amikre

szoktak pályázni az egyházak, civil szervezetek és szoktak belőle pénzt nyerni, tehát

jelentős forrás áll rendelkezésre. Támogatják az UTE-t és kisebb sportegyesületeket

is.

Felhívja a figyelmet az Újpesti Piacra még anno felvett Raiffeisen Bank felé
teljesítendő hitelfizetésre, ez 2028. év végéig fut, ez azt jelenti, hogy ez évi kb. 270-

280 millió Ft-os tőketörlesztés plusz kamat, amit minden évben ki kell fizetni. Illetve az

Önkormányzat az Újpesti Vagyonkezelőtől bérli az UP rendezvénytermet, mert nem
az Önkormányzat tulajdona, hanem az Önkormányzat tulajdonában lévő gazdasági

társaságé. A bérleti díj mértéke is valorizálásra került az inflációval.
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A TÉR-KÖZ pályázatot a Szent István térre lezárták, tehát számítanak a fővárostól 1517

millió Ft-ra, pályáznak egy bringapályára, betervezték 40 millió Ft-tal. A gazdasági

társaságok tartalékait viszont nagyon szerényen tervezték, éppen csak a

legszükségesebb kiskorrekciókra alkalmas. 10 milliós, nagyobb társaságoknál 40

milliós tartalék van, ez azért kevés.

A szociális előirányzat 277 millió Ft-on áll, ez sok jogcímen különféle települési

támogatást foglal magába, de a legjelentősebb tétel — kb. 100 millió Ft összegű - a

rendkívüli települési támogatás teszi ki, ezt az előirányzatot biztosítani kell.

Elmondja, hogy megtartják, megvédik a Megbecsülés programot. Az időskorúak

esetében több mint 80 96-os igénybevétel volt tavaly, a családosoknál alacsonyabb,

65 96-os volt az igénybevétel aránya, de lehet azért, mert ez még új volt és nem

ismerték. Mindösszesen 300 millió Ft került betervezésre a Megbecsülés programra

erre az évre.

Az előző években bevezetett Nyárváró PLUSZ jutalmat - év végi jutalmak mellett - az

Önkormányzatnál dolgozó kollégáknak - tavaly 150 millió Ft-ra emelték, ez most 158

millió Ft-ra emelkedik, ami tavalyhoz képest kis emelés, de 2022-2023 évhez képest

viszont nagyon jelentős. Felhívta a figyelmet arra, hogy lesz muskátliosztás, lesz

komposztáló és esővízgyűjtő edény osztás, lesz közösségi kert, és ebben az évben

újra tervezik a LED izzó osztást — ezeket önkormányzati forrásból szeretnék

mindenféleképpen megvalósítani.

Összességébe véve tehát az adott lehetőségeken és az adott forrásokon belül

próbálták megtalálni azokat az arányokat, amik a városnak egy színvonalas

működését tudják biztosítani és azokat az elért tradíciókat és eredményeket is

megőrizni, amik már beépültek Újpest közösségi életébe. Egy-két apróság zárszóként:

a Fidesz frakció javaslatot tett a fiatalok utazási támogatására, erre 15 millió Ft

előirányzatot állítottak be, rendelet még nem készült rá. Nyilvánvaló, hogy az érintett

frakció azt fogja javasolni, hogy legyen ez az összeg több, ezt a vitát le fogják folytatni.

A Momentum frakció javasolta, hogy a korábbi védőoltások mellett a szamárköhögés

elleni védőoltásra is legyen lehetőség, erre is tettek előirányzatot.

Úgy gondolja, hogy a költségvetésünk mindig is közösségi költségvetés volt olyan

értelemben, hogy napi kapcsolatban vagyunk a lakossággal, rengeteg a személyes

találkozás, a rendezvény, képviselői jelzések, aláírások érkeznek be az

Önkormányzathoz és számtalan példát tudna mondani arra, amikor lakossági igényre

valamit megvalósítottak, ez is közösségi költségvetés, hiszen közösen találtak ki

valamit és közösen valósították meg. De a haladó világban a közösségi

költségvetésnek vannak formalizált formái is és ezért nem zárkóznak el azon

észrevételektől és javaslatoktól, ami azt mondta, hogy legyen Újpesten is formalizált

közösségi költségvetés, amit más önkormányzatok egy része már gyakorol. Arra

gondoltak, hogy ugyan úgy, mint az átláthatóságnál, egy rendeletet alkotnak -

tudomása szerint a fővárosi önkormányzatnak van rendelete, mások inkább

gyakorolják a saját szabályaik szerint. 100 millió forintot irányoznak elő az első évben

a klasszikus vagy a progresszív közösségi költségvetés bevezetésére és ebben az

évben nagyon sok tapasztalatot fognak szerezni ebben, tehát ez egy első kísérleti év

lesz, de 100 millió Ft-ot beállítottak erre és van rá rendeletalkotási javaslat is,

nyilvánvalóan vita és eszmecsere is lesz ezzel kapcsolatban.

Összességében megállapítja, hogy a költségvetés egyensúlyban van. Lényegesen

nehezebb a helyzet évről évre, különféle okok folytán, amiket már az elején elmondott.
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Próbálták a jó arányokat megtalálni abban, hogy színvonalasan működjön a város és

hozzáadott értéket is tudjon felmutatni. A megőrzött tradíciók, rendezvények, a

közösségi élet finanszírozása mellett abban bízik, hogy többé-kevésbé a Képviselő-

testület ezeket az arányokat el tudja fogadni. Egy költségvetésre nagyon figyelni kell,

év közben van amikor kisebb tételeken tudnak javítani, de egy költségvetés akkor

működik, ha a bevételek megérkeznek, azokat be tudják szedni, a másik oldalon pedig

likviditásban és általában véve a kötelezettségvállalásban egy feszes ütemet tartanak,

mert azt nagyon nem szeretné, hogy egy év alatt gyakorlatilag feléljenek mindent, ami

a város tartaléka, mert van tartalék - és ezt nem is tagadják - de ebben munka van,

hogy minden évben van tartalék és éppen ezért erre vigyázni kell, igyekeznek

színvonalas és jó városi működést nyújtani Újpest közösségének.

Megköszöni a figyelmet.

Rácz Norbert levezető elnök: Megköszöni dr. Trippon Norbert polgármester úr

tájékoztatását. Megkérdezi, hogy van-e bárkinek kérdése, kiegészítése?

dr. Trippon Norbert: Tájékoztatja a bizottságokat, hogy a Fidesz-Újpestért Egyesület

frakciószövetség költségvetés módosítást nyújtott be, viszont a Képviselő-testület

részére nyújtotta be, ebből következik, hogy ezt a módosító javaslatot a holnapi napon

fogja tárgyalni a Képviselő-testület.

A másik, a több évi kihatással járó kötelezettségek tábláját a kollégák pontosították -

ez az előterjesztés szöveges részét érinti, nem a rendeletet és nem a táblát - ezis a

holnapi napon lesz kiosztva a képviselő-testületi ülésen.

Rácz Norbert levezető elnök további hozzászólás, kiegészítés, kérdés nem lévén

felkéri Bognár Áront, a Bizottság elnökét, hogy szavazzanak a határozati javaslatról.

Bognár Áron elnök szavazásra teszi fel az előterjesztésben szereplő határozati
javaslat elfogadását.

A Bizottság a szavazásra bocsátott határozati javaslat alapján 3 igen, 2 tartózkodás
szavazattal elfogadja az alábbi határozatot.

Tárgy: Javaslat a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei
2025. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás szabályairól szóló rendelet

megalkotásának véleményezésére

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete
Népjóléti és Lakásügyi Bizottságának 52/2025. (II. 19.) határozata a Budapest

Főváros IV. kerület Ujpest Önkormányzata Képviselő-testületének a Budapest
Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei 2025. évi összevont

költségvetéséről és a végrehajtás szabályairól szóló ..../2025. (....)
önkormányzati rendelet véleményezéséről

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testületének Népjóléti
és Lakásügyi Bizottsága véleményezési jogkörében úgy dönt, hogy javasolja Budapest

Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete számára a Budapest
Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata és intézményei 2025. évi összevont
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költségvetéséről és a végrehajtás szabályairól szóló rendelettervezetet elfogadását,

és ezzel javasolja a Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-

testülete számára, hogy alkossa meg a Budapest Főváros IV. kerület Újpest
Önkormányzata Képviselő-testületének a Budapest Főváros IV. kerület Újpest
Önkormányzata és intézményei 2025. évi összevont költségvetéséről és a végrehajtás

szabályairól szóló .../2025. (.....) önkormányzati rendeletét.

Felelős: Polgármester

Határidő: azonnal

Elfogadva: 3 igen, 2 tartózkodás szavazattal

Egyéb kiegészítés, hozzászólás nincs.

Rácz Norbert levezető elnök a Bizottságok munkáját megköszönve, az ülést 17:48

perckor berekeszti.

ho ,
se

Bognár Áron
a Bizottság elnöke

ho. AA
Szabó Petra Rácz Norbert

a Bizottság titkára a Jegyzőkönyv hitelesítője
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